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Θεσσαλονίκη, 05/06/2020

Του: Απόστολου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης

Προς: Τον κ. Υπουργό Μετανάστευσης και Ασύλου

ΘΕΜΑ     «Ξενοδοχεία Θεσσαλονίκης γεμίζουν με λαθρομετανάστες;»

Κύριε Υπουργέ,

σύμφωνα με διαμαρτυρίες κατοίκων την περιοχής Αγ.  Δημητρίου-Θεσσαλονίκης,  καθώς
και περιοίκων, οι οποίοι διαμένουν πέριξ του Ξενοδοχείου «Telioni», λάθρα εισήλθαν, εν
μια  νυχτί,  δεκάδες  λαθρομετανάστες  στο  εν  λόγω  Ξενοδοχείο,  οι  οποίοι  κατέφθασαν
πρόσφατα  μεταμεσονυχτίως  για  να  μην  γίνουν  αντιληπτοί  από  τους  κατοίκους  και
προκληθούν  βίαιες  αντιδράσεις.  Την  αντίθετη  τους  θέση  στην  προοπτική  μόνιμης
κατάληψης του εν  λόγω Ξενοδοχείου από λαθρομετανάστες  εξέφρασαν οι  περίοικοι,  οι
οποίοι κατέδειξαν, εξ αρχής ότι, η παρουσία λαθρομεταναστών στο ως άνω ξενοδοχείο θα
δημιουργήσει προβλήματα στην ευρύτερη περιοχή,.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Για πόσο χρονικό διάστημα θα παραμείνουν οι εν λόγω λαθρομετανάστες εντός του ως
άνω Ξενοδοχείου;

2. Υπάρχει χρονοδιάγραμμα μετακίνησης των ως άνω, είτε δια ενδεχόμενης απέλασης, είτε
δια της χορήγησης ασύλου;

Ο ερωτών Βουλευτής

Απόστολος Αβδελάς
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